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在线阅读本书

Loyalty and courage. Peace and justice. Master and apprentice. So it has been for
many generations within the seemingly tranquil halls of the Jedi Temple. But not every
Jedi escapes the allure of the Dark Side.... 

LEGACY OF THE JEDI spans four generations and determines the fates of Qui-Gon Jinn,
Obi-Wan Kenobi, and Anakin Skywalker. 

In SECRETS OF THE JEDI, Qui-Gon embarks on an urgent mission to foil the mass
assassination of planetary leaders--with long-lasting implications for the Clone Wars. 

Two books in one--including never-before-seen bonus material!
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官方师徒四代同人本
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-----------------------------
Legacy这里裘华生阿姨大概就是站QO这个CP所以到了AO就别扭隔阂；Secrets里再一
次觉得绝地邪教灭人欲害人太甚（虽然感觉那个科学家的工厂只收单身无孩的员工好像
也很好）

-----------------------------
虐使了！虽然真心不待见JW，不过人家描写“师傅师傅你为什么不爱我我们为什么不
能成基友”和“徒弟徒弟你为什么不听话总有一天要让你走”这种关系真心大手，这种
固定师徒模式延续了这么多年，难怪绝地不行了，不能平等搞基不幸福
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